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Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

 

1.  Er wordt gesproken over de aanbesteding van de thuiszorg en het door de krant naar 

buiten gebrachte gegeven dat er onder de kostprijs wordt gewerkt. Het blijkt dat de 

lonen conform CAO worden betaald maar navraag bij BTN (Branchevereniging Thuiszorg 

Nederland) leert dat de kwaliteit onder druk zou kunnen komen te staan. De wethouder 

zegt toe dat hij ambtelijk zal uitzoeken of het voldoen aan het kwaliteitskeurmerk wel 

gerealiseerd kan worden als er onder de kostprijs wordt gewerkt. 

   

antwoord  In het najaar 2017 heeft er namens de Westfriese gemeenten een onafhankelijk 

kostprijsonderzoek plaatsgevonden naar de tarieven voor Huishoudelijke Ondersteuning 

(HO). Op basis van dat onderzoek is besloten het tarief voor HO1 per 1 januari 2018 

verhoogd en werken we met marktconforme tarieven op basis van de informatie van 

eind 2017. Hierdoor kan de aanbieder voldoen aan de cao-verplichtingen. 

 

Nieuwe loonschaal HO 

Zorgaanbieders dienen de geldende CAO  te volgen en dat betekent dat medewerkers 

een CAO-conform salaris ontvangen. Nadat het eerder genoemde kostprijsonderzoek 

was afgrond, werd bekend dat er per 1 april 2018 een nieuwe loonschaal voor HO geldt 

waarbij een loonsverhoging per 1 oktober 2018 wordt toegepast. 

Momenteel wordt regionaal onderzocht of de tarieven met terugwerkende kracht in 

2018 moeten worden bijgesteld en wat de mogelijke (financiële) gevolgen zijn. 

De Westfriese-gemeenten houden bij de vaststelling van de tarieven per 1 januari 2019 

rekening met de nieuwe loonschaal en de loonsverhoging. 

 



 

 

2.  In 2017 waren er BOT- gesprekken met de gemeenschappelijke regelingen. De 

wethouder zegt toe dat hij zal kijken wie die gesprekken organiseert. En dat hij de 

vraag zal neerleggen om de BOT-gesprekken terug te laten keren in 2019 of eerder. 

 

antwoord  U bent hierover in november 2017 geïnformeerd via DOC-17-034576. 

 




